
I 

e 

e 

2024/25 :30 

E Styrelsemöte 250305 
Protokoll 

Datum: 250305 
Plats: Ll16 
Tid: 08:15-10:35 
Närvarande: Axel Stenmalm Wolke, Rickard Berg, Johanna Engner, Gopi Sivasson, Rasmus 
Bergholtz, Marcel Sarwari, Sofja Millelander, Sebastian Malki, Sandy Segura, IlaafRamzi 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

2. Val av justerare 
Styrelsen välj er Ilaaf Ramzi till justerare. 

3. Fastställande av dagordningen 
Styrelsen fastställer dagordningen. 

4. Föregående protokoll 
Ordföranden går igenom föregående protokoll. 

5. Sekreterare 
i. Post 

Sekreteraren informerar om uthämtad post. 

6. Marknadsföringsansvarig 

7. Studiesocialt ansvarig 

8. Aktivitetsansvarig 

9. Ekonomiansvarig 

10. Näringslivsansyarig 
i. Utökad budget - näringslivsrepresentation (SJM) 

Näringslivsansvarig ger förslag på en budgetutökning för att kunna närvara vid 
riksfinalen i SJM. Styrelsen diskuterar. 



· t"k a"ringslivsansvarigs budget Styrelsen beslutar genom acklamation att u o an 
för näringslivsrepresentation till 3 700 kr exkl. moms. 

ii. Prima Facie 
Näringslivsansvarig informerar om kontakt med Prima Facie gällande ett problem i nästkommande nummer. 

11. Utbildningsansvarig RP 
i. Återkoppling Människorättspodden 

Utbildningsansvarig RP informerar om återkoppling gällande 
Människorättspodden. Styrelsen diskuterar och ställer sig negativ till att göra 9) ett göra ett intervjuavsnitt. Styrelsen är positiva till att delta i podden i övrigt. 

12. Utbildningsansvarig JP 
i. Medaljer och pins ft\ Utbildningsansvarig JP redovisar offerter för nya medaljer och pins. Styrelsen 

13.JURO 

diskuterar och är positiva till förslagen med pins. 

Styrelsen diskuterar om föreningen bör införa deltagarmedaljer och vidare diskussion om införande av deltagarmedaljer bordläggs. 

14. Ordförande och vice ordförande 
i. Konferensschema 

Ordföranden redogör gör konferensschema. 

ii. Uppdatering prQjektgrupp blå 
Ordföranden ger en uppdatering gällande projektgrupp blås arbete. Styrelsen diskuterar och är positiva till de framtagna förslaget. 

iii. Boule med institutionen 
Vice ordförande informerar om boule med institutionen. 

15. Övrigt 
Tidigare beslut 
Aktivitetsansvarig och marknadsföringsansvarig tar upp frågan om ett beslut fattat på styrelsemötet 250225 gällande namn på en styrelsepost och önskar att en notering görs i protokollet om att de ångrar sina avlagda röster vid beslutet. Styrelsen diskuterar vad som ska ske härnäst. 

Styrelsen beslutar genom öppen votering att upphäva följande beslut, fattat på styrelsemöte 2025-02-25: "Kan styrelsen besluta att byta namn på de 
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utb~ldn~ngsansvariga styrelserollerna till "utbildningsansvarig" och "vice 
ulbzldnzngsansvarig" med start verksamhetsåret 25/26? ". 

Tre styrelseledamöter röstar nej och reserverar sig mot beslutet enligt bilaga lir, 

16. Kommande sammanträde 
i. 11/3 klockan 08:15-10:00 

Nästkommande sammanträde bestäms till den 11 mars kl. 8:15. 

17. Mötet avslutas 
Ordföranden avslutar mötet. 

Sekreterare 
Johanna Engner 
-1 ~ --U:-nm-y 

Justerare 

Axel ~ 



Reservation mot beslut fattat på styrelsemöte 25-03-05 

På ovanstående styrelsemöte fattades följande beslut mot vilket vi reserverar oss: 

Styrelsen beslutar genom öppen votering att upphäva följande beslut, fattat på styrelsemöte 

2025-02-25: "Kan styrelsen besluta att byta namn på de utbildningsansvariga 

styrelserollerna till "utbildningsansvarig" och "vice utbildningsansvarig" med start 
verksamhetsåret 25/26? ". 

Det beslut som upphävdes vid styrelsemöte 2025-03-05 fattades på styrelsemöte 2025-02-25 
och gällde en namnändring av två styrelseroller. I det följande kommer vi att redogöra för 
varför vi reserverar oss mot att upphäva beslutet, samt bemöta en felaktighet som lyftes i 
andra styrelseledamöters reservationer till det ursprungliga beslutet och klargöra med vilket 
mandat det ursprungliga beslutet fattades. 

Juridiska Föreningen vid Örebro universitets (föreningen) styrelse har under en längre tid 
bestått av l 0 styrelseledamöter, varav två av dessa har ansvarat för utbildningsfrågor. Enligt 2 
kap. 4 § i föreningens stadgar (stadgarna) bedrivs föreningens löpande verksamhet i de 
former som styrelsen beslutar om. Detta framgår även av 5 kap. 2 § stadgarna genom att 
styrelsen ansvarar för den löpande förvaltningen av föreningen och fördelar ansvaret för 
föreningens verksamhet inom sig. Det hör alltså till den löpande förvaltningen och därmed 
styrelsen mandat att omfördela arbetsuppgifter internt. Det ursprungliga beslut som i 
slutändan föranlett den här reservationen rör just en sådan omfördelning av arbetsuppgifter i 
form av ett namnbyte. Eftersom styrelsen har mandat att omfördela arbetsuppgifter har 
styrelsen även mandat att döpa om styrelseroller. Dock med reservation för följande 

begränsning, 5 kap. 3 § stadgarna anger att följande styrelseposter är fasta: ordförande, vice 
ordförande, sekreterare, ekonomiansvarig och studiesocialt ansvarig. Huruvida dyt ska 

förekomma utbildningsansvariga i styrelsesammansättningen och hur arbetsuppgifter ska 
fördelas dem emellan är alltså en fråga som är upp till styrelsen att besluta om. 

I två av reservationerna mot det ursprungliga beslutet hävdas det att beslutet står i strid med 

föreningens ändamål enligt 1 kap. 2 § stadgarna. Ändamålsbestämmelsen i ffäeningens 

stadgar anger att föreningen ska ''verka för" sina medlemmar på ett antal uppräknade sätt. I 

en reservation pekar styrelseledamoten särskilt på att föreningen ska verka för sina 

medlemmar genom utbildningsbevakning och genom a'.tt anordna "evenemang". Att hävda att 

ett beslut om omfördelning av arbetsuppgifter inom styrelsen skulle strida mot föreningens 

ändamål att verka för sina medlemmar är en felaktig tolkning av stadgarna. Som framgår av 

uttryckligen av stadgarna är en av styrelsens arbetsuppgifter att fördela arbetet internt. 

Beslutet i fråga innebär inte en förändring av vilka arbetsuppgifter som ska genomföras utan 

endast vad de två styrelserollerna som arbetar med utbildningsfrågor ska kallas. Ett sådant 
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namnbyte kan aldrig anses vara oförenligt med ändamålet att "verka för" föreningens 

medlemmar. Beslutet är klart förenligt med föreningens ändamål och ryms inom styrelsens 

mandat enligt stadgarna. 

Med det klargjort att beslutet varit tillåtet och tillhört styrelsens arbetsuppgifter följer härefter 

vår syn på beslutet i sak. Det ursprungliga beslutet har sin grund i att Örebro universitet har 

valt att pausa antagningen till rättsvetarprogrammet med start hösten 2026. Hur lång pausen 

kommer att vara och om antagningen kommer att återupptas är i dagsläget oklart. Ett skäl till 

att antagningen satts på paus är att rättsvetarprogrammet har varit kostsamt att driva och att 

en fortsatt drift av utbildningen i nuvarande form inte kunnat motiveras ekonomiskt. Mot den 

bakgrunden framstår det som osannolikt att antagningen kommer att återupptas, om 

programmet inte omstruktureras. Det bör i sammanhanget nämnas att en sådan 

omstrukturering redan har skett vid ett tidigare tillfälle när inriktningen på digitalisering 

tillfördes till rättsvetarprogrammet. Oavsett hur universitetet väljer att hantera 

rättsvetarprogrammet i framtiden står det klart att under föreningens verksamhetsår 25/26 

kommer det endast att finnas två årskullar av rättsvetarstudenter på universitetet. Detta 

kommer att påverka föreningens medlemsbas. 

Det är klart att den pausade antagningen till rättsvetarprogrammet kommer att påverka 

föreningen på både kort och lång sikt och det ligger därför i föreningens bästa att anpassa sig 

till detta redan nu. Det ursprungliga styrelsebeslutet innebar inte att rättsvetarstudenter inte 

skulle kunna söka till en utbildningsansvarig styrelseroll. Tvärtom öppnade beslutet upp fler 

styrelseroller för rättsvetarstudenter. Beslutet innebar inte heller att rättsvetarstudenters 

intressen inte längre skulle tillvaratas. Tvärtom innebar beslutet en öppning för ökat 

samarbete mellan de utbildningsansvariga styrelseledamöterna genom att ta bort barriären 

som idag finns i form av att de är enskilt fokuserade på varsitt program. Beslutet innebar en 

nödvändig förändring av styrelsens sammansättning och en lämplig förändring för att anpassa 

föreningen till Qrebro universitets beslut. Undertecknade anser att det var rätt beslut att fatta 

och står därför inte bakom att beslutet upphävts. 

Ordförande Vice ordförande 

,Axel Stenmalm Wolke · 43g Utbildningsansvarig JP 
Rasmus Bergholtz 
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